

## GUIDANCE INVESTMENT ACQUIRES PROPERTIES



Print Email

Volume13.Issue10

Friday, 04 March 2016

Asset Management

Islamic Finance news

MALAYSIA: **Guidance Investments** has acquired four additional properties in Southeast Asia as part of its Shariah<sup>®</sup> compliant Guidance Southeast Asia Real Estate Partners LP fund. Completing its first closure in the last quarter of 2015 at US\$100 million, the firm confirmed in a statement that it is targeting a closure of US\$150-200 million this year and an additional offering of US\$200 million in 2017.

Add new comment

Subject

### Guidance Investments acquiert des propriétés

Volume 13, numéro 10

Gestion d'actifs

Malaisie : Guidance Investments a acquis quatre propriétés supplémentaires en Asie du Sud-Est dans le cadre de son Fonds Guidance Southeast Asia Real Estate Partners LP, conforme à la Charia. La société, qui avait réalisé sa première acquisition au cours du dernier trimestre de 2015 à 100 millions de dollars, a confirmé dans un communiqué que son objectif était de réaliser une acquisition à 150-200 millions de dollars cette année et une offre supplémentaire de 200 millions de dollars en 2017.